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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Sinds een week is men bezig de ecozone aan te leggen over een traject van een paar honderd meter pal 
onder de hoogspanningsmasten met groot materieel. 
N.a.v. de uitspraken van wethouder Stienen, die inhielden dat er enkele lijnen onder de grond zullen gaan 
komen, heeft D66 de volgende vragen; 

1. Is het college met mij van mening dat, als er lijnen onder de grond gaan komen, het  
kapitaalsvernietiging is om de aanleg van de ecozone nu uit te voeren? Alles moet immers weer op 
de schop als deze lijnen onder de grond verplaatst gaan worden. 

 Zo nee, Waarom niet? 
2. Is het college met mij van mening dat, zolang er nog niets duidelijk is over de definitieve bestemming 

van de hoogspanningslijnen, het beter is om nog even te wachten met de aanleg van de ecozone 
onder de hoogspanningsmasten? 

 Zo nee, waarom niet? 
3. Heeft het college nieuwe informatie omtrent de (financiele) haalbaarheid van het verplaatsen van de 

hoogspanningslijnen, omdat men nu de ecozone aan het aanleggen is? 
 
Stef Stevens D66 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
1. De gemeente overlegt met TenneT waar het definitieve verkabelingstracé van de 150 kV-lijn komt. 

Hierbij is het uitgangspunt een tracé tussen de betonnen voeten van de hoogspanningsmasten en het 
fietspad aan de noordzijde van de Voort een realistisch tracé. In overleg met TenneT bepalen we of ten 
zuiden van de ecologische zone rond de Veste, de verkabeling kan worden aangelegd door middel van 
een (gestuurde) boring of een andere techniek.  

2. Nee, omdat we gezien bovenstaand antwoord verwachten niet te hoeven graven in de ecologische zone. 
Wij vinden het belangrijk de definitieve inrichting van de ecologische zone rond de Veste te realiseren. 
Ter verbetering van de woonomgeving van de bestaande woningbouw, maar ook  om Brandevoort nog 

aantrekkelijker te maken voor woningzoekenden.  
3. Nee, de plannen van het college van B&W zijn ongewijzigd en voorzien niet in het verplaatsen van 

hoogspanningslijnen. De 150 kV-lijn wordt ter hoogte van de combinatielijn onder de grond aangelegd 
en de 380 kV-lijn wordt verbeterd. Wij zijn nog in overleg met het ministerie van EZ, TenneT en de 
provincie Noord-Brabant over de dekking van de kosten. 

Wij hopen u hiermede voldoende te hebben geantwoord. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
de burgemeester    de secretaris 
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